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SKRAĆENI ZAPISNIK SA 10. SJEDNICE 
GRADSKOG VIJEĆA GRADA KORČULE 

 
Sjednica je održana 16. lipnja (ponedjeljak) 2014. godine, s početkom u 18.05 sati, u Gradskoj vijećnici u 
Korčuli.  
Sjednici je predsjedala Ivona Kapor – predsjednica Vijeća. 
Skraćeni zapisnik izradio je Srđan Mrše, v.d. pročelnika Upravnog odjel za opće poslove i mjesnu 
samoupravu.  
Sjednica se prenosila putem Radio Korčule. 
Ostali nazočni: Vinko Kapelina – gradonačelnik, Ivo Silić – zamjenik gradonačelnika, Marica Kosović, v.d. 
pročelnica UO za proračun i financije, Ivan Blitvić, v.d. UO za  prostorno uređenje, zaštitu okoliša, gradnju, 
komunalno gospodarstvo i promet (do 18.20 sati), Marica Kosović, v.d. pročelnice UO za proračun i 
financije i Srđan Mrše,  v.d. pročelnika. 
Utvrđen je (početni) kvorum od 13 vijećnika. Od početka nisu nazočili vijećnici Nika Silić Maroević i 
Željko Tomić. 
Također, prije početka „Aktualnog sata“, predsjednica Vijeća se osvrnula na dio članka 103. Poslovnika, koji 
govori o usmenim vijećničkim pitanjima, iz razloga što su gradonačelniku na prošloj sjednici Gradskog 
vijeća postavljeni 4 usmena pitanja za koja su tražena i pisani odgovori, a pisani odgovori nisu dani, te kao 
svoju dužnost i obvezu traži od gradonačelnika da se pridržava Poslovnika, i traži od gradonačelnika u što 
skorijem roku pisane odgovore. 
 
AKTUALNI SAT 
Vjenceslav Paić Karega iznosi da nikom u Gradu nije nepoznanica da vodstvo Gradskog HDZ-a skupa s 
predsjedničkom Županijskog odbora i županom pokušavaju s gosp. Kapelinom postići odgovor da rade na 
zajedničkom planu, ali oni u HSP drže da do sada to ne uspijevaju nikako i glede iznesenog nije razvidno tko 
vodi Grad i koliko imamo gradonačelnika, stoga u znak solidarnosti s građanima neće na „Aktualnom satu“ 
postavljati pitanja, jer ne zna kome će ih uputi i da li to uopće ima smisla, i najavljuje da će nakon ovog svog 
obraćanja napustiti sjednicu a s vodstvom HSP-a će procijeniti da li će sudjelovati u radu dok ovakvo stanje 
traje. 
U 18.06 sati sjednicu je napustio vijećnik Vjenceslav Paić Karega, čime je kvorum činilo 12 vijećnika. 
Zoran Čumbelić vezano za upis u školsku godinu 2014/2015, odnosno na suglasnost Srednjoj školi Petra 
Šegedina za formiranje tehničkog razreda elektrotehničara i tehničara za brodostrojarstvo, gdje je DNŽ, kao 
osnivač, temeljem dugogodišnje prakse u predviđenom roku poduprila stav i traženje Nastavničkog vijeća 
Srednje škole Petra Šegedina da se formira kombinirani tehnički razred od 12 elektrotehničara i 12 tehničara 
za brodostrojarstvo, koja je u međuvremenu promijenila stav i sugerirala Ministarstvu znanosti, obrazovanju 
i sportu da taj kombinirani razred ukine, što su objasnili racionalizacijom, pita gradonačelnika zbog čega je 
Županija promijenila stav i odbila poduprijeti prijedlog Nastavničkog vijeća Srednje škole u Korčuli, kako se 
ta ista Županija bori za svoje otoke, kome je smetalo dvojno odjeljenje tehničara u našoj Školi i tko je kriv da 
se ovo uopće moglo dogoditi. 
Gradonačelnik iznosi da je Grad Korčula podržao inicijativu roditelja koja je došla nama, za sačuvanjem tog 
jednog dvojnog razreda, ali mi kao Grad Korčula nemamo ingerenciju nad time, znači Županija odlučuje o 
financiranju i programima. Mi ćemo napraviti što možemo, znači s instrumentima koji su nama u rukama, a 
to su, nažalost, osim žalbi u pisanoj formi, pokušat ćemo lobirati, a ističe da nije optimista po ovom pitanju, 
iako mi kao otoci imao pravo na to. 
Zoran Čumbelić traži od gradonačelnika da im se reče koje je obrazloženje Županije za ukidanje ovog 
dvojnog odjeljenja. 
Gradonačelnik odgovara da do Grada nije došlo objašnjenje ali će ga doznati pa će ga u pisanoj formi 
dostaviti vijećnicima. 
Julio Marelić pita gradonačelnika kada će na Gradskom vijeću biti odluka o dodjeli novčanih sredstava za 
financiranje kulturnih udruga i športskih klubova iz Proračuna Grada Korčule za 2014. godinu. 
Gradonačelnik odgovara da se je na prijedlog ZŠU rasporedila sredstva, a da su ove godine u Proračunu 
predvidila veća sredstva nego prošle godine, ali Grad ima jedan problem likvidnosti, a nažalost on se 
manifestira na sportu, kulturi i nekim sličnim stvarima, i u ovoj situaciji nelikvidnosti nam ne omogućava da 
ih isplatimo kada je to potrebno. Pretpostavlja da će ta odluka doći na sljedeću sjednicu Gradskog vijeća. 
Situacija nam je ovakva, znači iz godine u godinu Proračun se puni sa jednom četvrtinom, recimo nekih 25% 
a u drugom polugodištu se puni sa 75%, tako da ćemo na sljedećoj sjednici Vijeća ići sa prijedlogom da Grad 
uđe u jedno malo zaduživanje, što nije kredit, to je nešto što najviše sliči na dozvoljeni minus, kako bi riješili 
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pitanje likvidnosti a taj prijedlog će biti detaljno obrazložen ali načelno govoreći ta sredstva će se koristiti 
samo i isključivo za Proračunom predviđene izdatke. Naše gospodarstvo je jako vezano za turizam i većina 
naših investicionih aktivnosti je u prvom polugodištu i trebaju biti gotova do početka sezone, tako da smo tu 
u jednoj stisci bili da nismo to ranije odradili. U svakom slučaju, odgovor na ovo pitanje je da su sada 
sredstva podijeljena, i tu smo poštovali prijedlog ZŠU. 
Antun Borovina pita gradonačelnika što će učiniti po pitanju da grad Korčula postigne jedan nivo čistoće i 
urednosti kakav grad i zaslužuje i kada misli stvoriti preduvjete da se Korčula kandidira za natjecanja, kao 
recimo najljepši Europski grad, ili najčistiji grad... 
Gradonačelnik iznosi da bi cjelovito rješenje ovog problema kada bi uspjeli u našem Proračunu povećati 
sredstva koja izdvajamo za te namjene, odnosno sredstva koja dajemo komunalnom poduzeću, za usporedbu, 
Grad Hvar u te svrhe izdvaja tri do četiri puta više sredstava. Mi ćemo pokušati napravi što možemo, tako da 
do ove sezone, koja je već i počela, da to u okviru svojih mogućnosti riješimo, nažalost, kao što je prije rekao 
imamo tu situaciju neravnomjernog priliva sredstava u Proračuna koja nas jako vezuje sada, jer zakon o 
plaćanju postao je sve stroži, zatezne kamate su svakodnevnica... 
Ante Tvrdeić pita gradonačelnika da li i kada je upoznat s problemom (betonske) taložnice kod 
brodogradilišta i neposrednoj blizini novog Konzuma, u dijelu koji pripada Gradu Korčuli, čiju brigu o 
njenom održavanju vodi KTD Hober, a koja je u tako lošem stanju, tako da je pred totalnim raspadom, tako 
da se ljeti oko nje ima izlijeve fekalija, lokve od par stotina kvadrata i neopisivi neugodni miris, o čemu su iz 
brodogradilišta prijašnjih godina više puta upozoravali na ovaj ekološki problem, a koliko znaju do danas 
nije ništa ozbiljnije napravljeno,  te što je do sada napravljeno po njegovom rješavanju i što se planira 
napraviti. 
Gradonačelnik iznosi da je s tim problem upoznat nedavno, a sada su u pregovorima s Konzumom da nam 
financijski pomogne u rješavanju tog problema, ali s obzirom da su oni sada u zadnjim danima pred 
tehničkog pregledu i otvaranju centra, tako da za sada nisu tu problematiku završili. 
Marko Skokandić pita gradonačelnika da li je moguće da se iz poz. Proračuna Grada (projekti Grada 
Korčule), ali ne danas, nego u 10. ili 11. mjesecu, kada situacija u Proračunu bude bolja, krenemo u 
projektiranje uređenja park šume Hober vlastitim sredstvima, a ima se okvirna ponuda od Šumarskog 
fakulteta, gdje bi kompletna dokumentacija bila na nivo 100.000,00 kn. 
Gradonačelnik odgovara da što se tiče Grada, mi možemo predložiti jedan rebalans u kojem ćemo predvidjeti 
tih 100.000,00 kn, za što misli da nije problem, a osobno smatra da je (park-šuma) Hober nešto u što treba i 
to uložiti, pa će se s takvim prijedlogom izaći pred Vijeće, a to bi se trebalo dogoditi u trećem ili četvrtom 
kvartalu. 
Darko Tarle pita gradonačelnika, vezano za pročitani e-mail, da odgovori da li je točno da reciklažno 
dvorište s obzirom da nije donesena konačna odluka, tj. da su već prošli rokovi za donošenje odluke, da 
jednostavno više nema tih sredstava koja su bila obećava u iznosu od 100.000,00 kn. 
Gradonačelnik odgovara da sredstva od 100.000,00 kn koja su potrebna za projektnu dokumentaciju za 
reciklažno dvorište koje osigurava Fond za zaštitu okoliša u 100% iznosu se osiguravaju u onom slučaju 
kada je apsolutno čista dokumentacija, znači mi moramo imati sve ono što je potrebno za građevinsku 
dozvolu, tako da u slučaju tog 100% financiranja ne bude upitni kada se projektna dokumentacija izradi, da 
ne bude upitno to da li će se taj projekt smjeti napraviti. Mi sada imamo u Županijskim i našim planovima 
lokaciju za reciklažno dvorište na teritoriju „Česvinice“. Mi pokušavamo naći drugu lokaciju, i obratili smo 
se ministarstvu i Fondu za zaštitu okoliša i dobili smo smjernice koje otprilike izgledaju ovako, da nije 
presudno gdje je ta lokacija, jer to reciklažno dvorište je samo jadan asfaltirani ograđeni prostor sa velikim 
kontejnerima, u kojima se odlaže izdvojeni otpad, nego je bitno to da mi sirovine koje odvajamo iz otpada, 
sabiramo i uspijevamo odvesti sa otoka na način da ih prodamo ili poklonimo ili nešto učinimo onima kojima 
je to repromaterijal, tako da ono što je bitno nama, a to smo sada već u toku, da možemo dokazati da 
smanjujemo količinu otpada koja se odlaže trajno na odlagalište koje je za sada na području Lumbarde 
(„Kokojevica“) a koje će za neko vrijeme, misli od 2018. preći u centralni županijski deponij, tako za sada 
radimo na tome i u pregovorima smo sa drugim lokalnim samoupravama na otoku, koji imaju jednaku 
problematiku, da objedinimo taj izdvojeni dio otpada, npr, plastika, papir, ili staklo, i da onda zajednički 
nastupimo prema potencijalnim kupcima tog dijela otpada. 
Marija Šegedin pita gradonačelnik jesu li upitna obećana sredstva (od 20.000,00 kn) za organizaciju 1. 
lađarske regate Kneža-Korčula koju 28. lipnja 2014. organizira Udruga lađara „Žrnovski galijoti“, obzirom 
da nije usvojen program financiranje športa i kulture za 2014. godine a do regate je još 12 dana. 
Gradonačelnik u odgovoru iznosi da misli da je to jedna manifestacija koja ima vrlo ozbiljan i vrlo važan 
karakter i da će doprinijeti našoj turističkoj ponudi i poznatosti Korčule, i tih 20.000,00 kn bez obzira da li je 
plan rasporeda sredstava za šport donesen ili ne će biti osigurani. 
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Lea Čumbelić pita gradonačelnika, a vezano za Triatlon, koji je održan u travnju ove godine, gdje je u 
Proračunu osigurano 10.000,00 kn, a do danas nisu uplaćeni na račun Triatlon kluba Split, kao što ni na 
službeni dopis Kluba nije dan nikakav odgovor, pa je zanima tko je zadužen za odgovaranje na dopise ove 
vrste i tko je zadužene za ažuriranje službenih stranica Grada Korčule (ako se klikne „razvoje projekte“ dobit 
će se da je za njih zadužena osoba Franc Stenek), te kada će vijećnici dobiti prijenosna računala i imati 
mogućnost e-sjednica. 
Gradonačelnik ističe da je većina postavljenih pitanja vezana za likvidnost Grada, znači što smo obećali, to 
ćemo i napraviti, ali jednostavno u ovoj situaciji u pripremi turističke sezone i obveza koje se ne mogu 
odgađati, jednostavno nismo bili u stanju, a očekivali smo iz dana u dan da ćemo se popraviti sa punjenjem 
Proračuna tako da smo misli da će to ranije napraviti, ali u svakom slučaju da ćemo riješiti pitanje likvidnosti 
uskoro, da ćemo te obveze moći izvršavati. Što se tiče uređenja službenih stranica Grada, zahvaljuje se na toj 
informaciji, jer nije znao da to piše, to će se popraviti. 
Lea Čumbelić ističe da je gradonačelnik na 8. sjednici GV od kolegice N. Silić Maroević dobio sugestiju da 
se o tome povede računa, a to je bilo u ožujku, a mi smo sada u lipnju, a vi ste gradonačelnik godinu dana, a 
to su službene stranice Grada Korčule. Pita tko je zadužen da odgovara na neke službene dokumente ili upite. 
Gradonačelnik odgovara da službeni dokumenti dođu u Grad oni se zaprimaju i idu prema svom sadržaju u 
razne službe, a misli da je u ovom slučaju to služba za društvene djelatnosti. Stvarno smo se nadali da ćemo 
takve vrste obveza, da ih nazove tzv. male obveze, uspjeti ispuniti tako da pretpostavlja da s te osnove nije 
došlo do odgovora koji bi morao biti negativan. Iznosi informaciju da je za Triatlon plaćeno 12.000,00 kn a 
ostalo je još 10.000,00 kn. 
Mario Sardelić u kontekstu da se rampa u Kalcu prije par mjeseci selila, dizala, stavljala, i od tada je prošlo 
skoro dva mjeseca a se ništa ne događa, vozila i dalje prolaze kroz jedinu nazovimo je šetnica (Šetalište Tina 
Ujevića), ako je može nazvati šetnica, pita gradonačelnika kada će se ograničiti promet, barem u ljetnim 
mjesecima kroz Hober, te jedno vezano pitanje, jeli je moguće da se označi požarni put od DVD do izlaska 
gdje je Dom staraca, da se vozila ne parkiraju na tom putu, jer nekad će se dogoditi kada bude to hitno da 
vatrogasci neće moći izaći na intervenciju. 
Gradonačelnik odgovara da će se umjesto rampe staviti stupovi i da je to u fazi realizacije i misli da će to biti 
vrlo skoro učinjeno, a što se tiče označavanja požarnog puta misli da je to opravdano i to će se napraviti. 
Mario Sardelić ističe da da se je prošli puta na sjednici GV čulo isto pitanje od vijećnika D. Tarla, isti  
odgovor je bio ta će to biti uskoro, pa ga zanima kada uskoro. 
Zamjenik gradonačelnik (kao predsjednik Povjerenstva za promet) odgovara da kada je vijećnik M. Sardelić 
spomenu gosp. Tarlu, on je upravo tu prilazio s drukčijom idejom, da se nema nikakvih prepreka (u Kalcu), i 
radi toga je na neki način pitanje postalo aktualno i oduljilo se, i gledalo se koje je rješenje najdjelotvornije, i 
kao odbor za promet zaključili smo definitivno da rampa nije rješenje i da ona treba ići u povijest. Baš danas 
smo na odboru zaključili da se gradonačelniku predloži da se ide ponovno sa 4  čelična stupa, tako da bi se 
ograničio promet, i ako to gradonačelnik podrži to će biti stvarno vrlo brzo.   
Mario Sardelić navodi da nije predlagao rampu već kada će biti ograničen promet, koji može biti ograničen i 
bez rampe i stupova, može se promet ograničiti i prometnim znakom. 
Marinko Pažin pita gradonačelnika kada će Grad ili Županija riješiti pitanje glavnog puta od izlaza Doma 
umirovljenika prema bazenu „Gojko Arneri“, nema prometne signalizacije, nema prometnih znakova, ima se 
uključenja u taj put sa 4-5 strana a nigdje to nije obilježeno, pa moli da se to prije riješi dok nije  bilo većeg 
zla, već je do sada bila jedna manja prometna nezgoda. 
Gradonačelnik odgovara da je osobno sa službama Grada bio na terenu kada su obišli teren i formirali 
zadatak, i da je ta vertikalna signalizacija naručena i bi trebala biti u nekom skorom vremenu doći i 
postavljena po pravilima struke. 
Predsjednica Vijeća pita gradonačelnika, u kontekstu da je na početku mandata najavio da će obnoviti 
Festival viteških igara i urediti muzej Moreške, što se učinilo po tom pitanju i kada mogu očekivati da će ti 
značajni kulturni projekti biti realizirani. 
Gradonačelnik odgovara da je Festival viteških igra obnovljen, on kreće, a misli da će se ove godine održati 
ali ne želi da ga se drži za riječ, 5. ili 6. srpnja, a što se tiče muzeja Moreške (misli se na muzej u kuli 
Revelin) on ima dva autora i Grad je s njima u dogovoru na koji način to izvesti budući da su ta dva autora 
nositelji prava na taj muzej, tako da će on biti uređen, jer tamo nema nekakvih velikih zahtjeva, samo se radi 
o nekim popravkama električnih vodova koji su stradali. 
Predsjednica Vijeća ističe da nije zadovoljna s odgovorom pa traži odgovor u pismenoj formi. 
Julio Marelić traži od gradonačelnika da Gradskim vijećnicima i građanima Grada Korčule potvrdi 
informaciju da su se u koordinaciji Ministarstva zdravlja i Ministarstva regionalnog razvoja osigurala 
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novčana sredstva od 16 milijuna kn za nastavak uređenja Doma zdravlja u Korčuli, ako je točna, i da kaže 
tko je zapravo zaslužan da su se ova novčana sredstva osigurala u Državnom proračunu. 
Gradonačelnik potvrđuje navedenu informaciju vijećnika Marelića, kao jako lijepu vijest za Grad Korčulu, i 
navodi da se je 16,5 milijuna kn pronašlo jer neki projekti nisu ostvareni pa se je iznenadna pojavila ta 
situacija u Ministarstvu regionalnog razvoja, i tih 16,5 milijuna kn je namijenjenom II. fazi uređenja Doma 
zdravlja, i to bi moglo startati vrlo brzo. Kada se završi ova sjednica odlazi u Zagreb vezano za to jer se 
naišlo na jednu malu poteškoću, naime ugovor koje Ministarstvo regionalnog razvoja ponudilo ma jednu 
klauzulu s kojom se Županija ne slaže, pa će se to pokušati na naše zadovoljstvo riješiti, pa se nada da će tih 
16,5 milijuna kn završiti u naš Dom zdravlja. Što se tiče tko je zaslužan za to, to je trenutna vlast u Državi, a 
posebno bi se zahvalio saborskom zastupniku iz stranke kojoj pripada i vijećnik Marelić (SDP) koji se na 
tom pitanju posebno založio.  
Julio Marelić ističe da misli da je tih 16,5 milijuna izuzetno jedan veliki dobitak za Grad Korčulu i misli da 
se to bez srama, bez imalo straha, može javno govoriti, i to zapravo može pokazati kako može suradnja ljudi 
bez obzira na stranačku pripadnost može ovaj Grad dovesti među prvim gradovima u Hrvatskoj, i to nam 
treba biti na čast i diku, bravo za gradonačelnik, bravo za Ministarstvo regionalnog razvoja i Ministarstvo 
zdravlja, bravo za saborskog zastupnika gosp. Mladena Marelića, i bravo za hrvatsku vladu. 
Mario Sardelić pita predsjednicu Vijeća, s obzirom da je za funkcioniranje Grada vrlo bitna uska suradnja 
Gradskog vijeća i izvršne vlasti, gradonačelnika, Gradske uprave, da li gradonačelnik još uvijek ima podršku 
većine u ovom GV, za koju zna da ima jer bi to bila svima korist koji žive u ovom Gradu, ako nema, kako 
misle ostvariti svoja obećanja iz predizborne kampanje koja su opširno napisana kako bi poboljšali život 
svima nama u ovom Gradu. 
Predsjednica Vijeća odgovara da što se tiče suradnje zakonodavne i izvršne vlasti, gradonačelnik ima 
podršku koja je dovoljna za funkcioniranje Grada a kako će to biti u budućnosti ovisi o njemu, a očekujemo 
normalno, da realizira sve točke odnosno zaključke Gradskog vijeća koji su doneseni do sada, a zato još ima 
vremena, tako da može tvrditi da je nesporno i neupitno bilo kakva podrška sa strane većine vijećnika. 
Zoran Čumbelić pita predsjednicu Vijeća zašto u Korčuli ne funkcionira Savjet mladih i da li je ona uopće 
upoznata da Grad Korčula, temeljem odluke od 28. 12. 2009. ima odluku o osnivanju Savjeta mladih Grada 
Korčule. 
Predsjednica Vijeća kao svoj odgovor postavlja protupitanje, da li je taj Savjet mladih radio uopće išta od 
2009. godine, s obzirom da nisu naslijedili nikakve, ni savjete mladih niti prijedloge mladih niti sastanke 
mladih, pa traži pojašnjenje od vijećnika ako ih može dati.  
Zoran Čumbelić ističe da su HDZ/HSP dr. A. Starčević imali predizbornu kampanju u kojoj su se, normalno, 
kao i sve druge stranke, jako, jako pozivali na mlade, na njihov doprinos u životu i radu našeg Grada pa tako 
i Gradskog vijeća, a mora reći da vrijeme njihova mandata Savjet mladih nije saživio, ali već godinu dana 
nitko u ovom Gradu uopće ne zna ni da je takva odluka bila donesena a ovo njegovo pitanje savršeno se 
nadovezuje na ono prvo pitanje koje je postavio gradonačelniku (citira čl. 3. iz Odluke o osnivanju mladih 
Grada Korčule). Dakle, polazeći od toga da su oni u prošlom sazivu Vijeća donijeli ovu Odluku, da taj Savjet 
nije saživio, što njima nije na čast, on nakon godine dana ove vlasti u Gradu, iz prvog pitanja a i s ovim 
pitanjem govori koliki je značaj da ovaj Savjet saživi, i kada smo govorili o problemu s školom, da smo imali 
formiran Savjet, misli da do istog problema ne bi došlo. 
Predsjednica Vijeća ističe da joj je jako drago što su znali da im nije na čast da od 2009. do 2013. ovaj Savjet 
mladih nije saživio, a oni imaju još tri godine i ne vidi razloga da taj Savjet mladih u budućnosti neće 
saživiti. 
Od 18.53 sata sjednici je nazočila vijećnica Nika Silić Maroević, čime je kvorum činilo 13 vijećnika. 
Marko Skokandić pita ili gradonačelnika ili zamjenika gradonačelnika, kao predsjednika Povjerenstva za 
promet, u kontekstu da je prije dvije ili tri sjednice postavio vijećničko pitanje vezano za autobusni kolodvor, 
da li se je u međuvremenu što dogodilo i koji je sada status autobusnog kolodvora, jer je tamo je sada blago 
rečeno „kaos“, svakim danom je tamo sve veća gužva i sve je neuredniji. 
Gradonačelnik navodi da su se s vlasnikom autobusnog kolodvora, tvrkom Nomos d.o.o, dogovorili da se naš 
status, to jest uporaba četiri ili tri perona, tj. u svakom slučaju da se  omogući normalno cirkuliranje, i misli 
da to do sada funkcionira a službe pometanja i čišćenja trebali bi ga održavati. Ono što je zanimljivo u ovoj 
situaciji je da prema prometnoj studiji je jedna od mogućih novih lokacija za autobusni kolodvor je lokacija 
na području „Ferijalnog saveza“, a taj teren je veliki otprilike 24000 m2, i Grad je bio u Slavonskom Brodu, 
kod gradonačelnika Slavonskog Broda, koji su riješili svoje imovinske sporove, i Grad Slavonski Brod je 
sada vlasnik bez tereta toga područja, a to područje je ucrtano u prostorne planove kao športski tereni i tako 
nešto, i mi sada razgovaramo o tome da nam oni dodjele jedan dio tog svog terena za autobusnu kolodvor, za 
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što potrebno nešto malo više od 1000 m2, a dvije bi bile savršeno. Znači, očekujemo da ćemo od tih 24000 
m2 u pregovorima s Gradom Slavonskim Brodom ostvariti tu mogućnost da Grad Korčula dobije taj teren. 
Marko Skokandić navodi da kad je zadnji put postavio ovo pitanje dobio je dogovor da su dva perona data 
besplatno Gradu za korištenje, da su tri perona tvrtka Nomos unajmila privatnoj tvrtci. Cijelu zimu, pa tako i 
na ta tri perona stoje vozila od te privatne tvrtke. Kolodvor je možda pometen, ali nije uređen. Imala se 
zadnja informacija da je obveza vlasnika ili najmoprimca da postavi rampe, da ograniči ulaz na kolodvor, a 
kako je sezona počela, otvorili su se ugostiteljski objekti u neposrednoj blizini, nova trgovina Konzuma u 
Marini, i tamo je toliki pritisak dostave i automobila da je najvećim dijelom dana taj kolodvor pokriven, i 
kada autobus dođe iskrcava putnike na zebri na ulazu na kolodvor jer ne može ući na kolodvor. Ono što zna, 
pored svega, Grad ima sudski spor (oko prava prvokupa), te pita u kojoj je to fazi, ima li šanse da se to 
nastavi, je li određen pravni slijednik Korčula busa d.o.o., da li imamo šanse da povratimo taj kolodvor, da li 
imamo argumenata da kroz to malo „stisnemo“ vlasnika da ga bar oboji u ovih sljedeći osam dana, da se u 
sezonu uđe barem malo svježi s te strane. 
Gradonačelnik ističe da sudski spor s prodavateljem kolodvora još uvijek traje i to jedna velika pravna 
zavrzlama, a pregovori koje vodimo s Nomosom d.o.o. su usmjereni da Nomos Gradu da dio poslovnih 
prostora koji će se pojaviti kada se zgrada kolodvora prenamjeni, zgrada sadašnjeg kolodvora bi trebala biti 
jedna poslovna zgrada koja je sada u fazi projektiranja, i u toj budućoj zgradi bi Grad dobio jedan dio tog 
poslovnog prostora, a do tada smo dogovorili s Nomosom da se parkirani autobusi pomaknu za vrijeme 
trajanja turističke sezone, i ako se vara, misli da je Nomos sam predložio da će urediti kolodvor, a mi ćemo 
to prekontrolirati na temelju ovog pitanja. 
Darko Tarle s obzirom da je dogradonačelnik rekao da je on jedan od onih koji su protiv stupova (Kalac), on 
je za to, što je jasno i iznio, da se svakako ograniči promet ali ne fizičkim preprekama, i to mora biti jasno, i 
ako se misli fizičkim preprekama to tamo ograničavati, on će uporno biti protiv toga, a u kontekstu iznijetog 
o razgovorima Grada Korčule i Grada Slavonskog Broda i mogućnosti nove lokacije za autobusni kolodvor 
na „Ferijalnom savezu“, i čije je to ideja i kako će ta ideja proći, a morat će proći nekakve procedure, i ako je 
gradonačelnik već bio u Slavonskom Brodu i tako zdušno razgovarao, da li je pitao uopće što je s Durić 
metalima i tamo hrpom smeća. 
Gradonačelnik ističe da prema riječima gradonačelnika Slavonskog Broda Durić metali nemaju dogovor s 
Slavonskim Brodom, a očekuju gradonačelnika Slavonskog Broda uskoro u Korčuli, tako da će obaći teren i 
dogovoriti o sljedećim potezima. 
Nika Silić Maroević pita gradonačelnik vezano za Račišku cestu, u kojoj je fazi, odnosno ako odgovori da se 
priprema rješavanje imovinsko-pravnih odnosa, koliko je tu sporova u pitanju, koliko će to trajati, imali se 
neki popis, s koliko se osoba mora razgovarati, uopće ima li se  kakav rok išta po tome. 
Gradonačelnik odgovara da cesta za Račišće po rangu spada u županijsku cestu i da bi se ona ostvarila 
potrebno je ukinuti ovu cestu uz more. Ono što je zanimljivo, jedan moment, koji se je pojavio kao vrlo 
pozitivan, u tome je da su Hrvatske ceste su bili u Korčuli nedavno i započinje se s projektiranjem državne 
ceste koja će spajati buduću trajektnu luku za trajekte i kruzere sa državnom cestom koja ide od trajektnog 
pristaništa do Vela Luke, i samim time projektiranjem će se trasirati i ta cesta koja će ići do Račišća. Cesta 
do Račišća je u fazi projektiranja, a što se tiče imovinsko-pravnih odnosa, onaj tko je nositelj projekta 
pokreće proces imovinsko-pravnih odnosa. 
Prije prelaska na Dnevni red, predsjednica Vijeća zamolila je vijećnike da za iduću sjednicu Vijeća pročitaju 
čl. 103. Poslovnika kako bi znali koja su njihova prava i obveze temeljem tog članka, da ne podižu „Repliku“ 
i „Ispravak netočnog navoda“ jer u Aktualnom satu to nije moguće, znači imaju mogućnost postaviti dva 
pitanja, s time da se drugo pitanje može postaviti nakon što se izredaju svi vijećnici po prvom pitanju, nakon 
odgovora se može iznijeti mišljenje, odgovor ili postaviti dopunsko pitanje, a ako nisu i s time zadovoljni 
mogu tražiti dostavu pisanog odgovora. 
 
UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA 
Darko Tarle, kao predsjednik Odbora za Statut i Poslovnik, iznio je zaključak Odboru da je 10. sjednica 
sazvana sukladno Poslovniku i da se o predloženim točkama dnevnog reda može raspravljati i odlučivati. 
Održana je stanka od 19.10 do 19.15 sati. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Zoran Čumbeić, u ime kluba SDP/HNS, i predsjednica GV. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila predloženi dnevni red na glasovanje, koji je 
glasio: 

1. Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća 
2. Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje od 7. lipnja do 31. prosinca 2013. godine 
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3. Izvješće Gradonačelnika o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad Korčulu za 2013. 
godinu 

4. Konačni prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2013. 
godinu 

5. Konačni prijedlog Statutarne odluke o osnivanju Mjesnog odbora Sv. Antun-Žrnovo 
6. Konačni prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Korčule za 2014. godinu 
7. Konačni prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na 

području Grada Korčule za 2014. godinu 
8. Prijedlog za dodjelu nagrade Grada Korčule za životno djelo gosp. Niku Periću 
9. Prijedlog za dodjelu kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Rukometnom klubu 

„Korčula“ 
Dnevni red je usvojen jednoglasno (13 „za“). 
 

1. TOČKA – Usvajanje zapisnika sa 9. sjednice Gradskog vijeća 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Darko Tarle koji je tražio da u zapisnik uđe njegovo pitanje o laptopima, 
smatrajući da je takvo pitanje postavio na 9. sjednici GV, i Zoran Čumbelić na navode Darka Tarla (str. 7.) 
pod točkom utvrđivanja dnevnog reda, za koje smatra da je tipfeler, te predsjednica Vijeća. 
Ispravak netočnog navoda imao je vijećnik Julije Marelić (na izlaganje predsjednice GV). 
Repliku je imao vijećnik Zoran Čumbelić (na izlaganje predsjednice GV). 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je predložila usvajanje zapisnika sa 9. sjednice GV, uz 
korekcije koje bi se trebale dogoditi nakon što se presluša tonski zapis. 
Zapisnik sa 9. sjednice Gradskog vijeća usvojen je jednoglasno (13 „za“). 

 
2. TOČKA – Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje od 7. lipnja do 31. prosinca 2013.   
                      godine 

Kratko uvodno obrazloženje iznio je gradonačelnik. 
U raspravi su sudjelovali vijećnici Zoran Čumbelić, ispred kluba SDP/HNS, Nika Silić Maroević, Zoran 
Čumbelić i Mario Sardelić. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je zaključila da je Gradsko vijeće primilo na znanje 
Izvješće Gradonačelnika o radu za razdoblje od 7. lipnja do 31. prosinca 2013. godine. 

 
3. TOČKA – Izvješće Gradonačelnika o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad   
                       Korčulu za 2013. godinu 

U raspravi su sudjelovali vijećnici Marija Šegedin, Ante Tvrdeić, Marko Skokandić, Vjeran Filippi, Mario 
Sardelić, Darko Tarle i predsjednica Vijeća. 
Repliku su imali vijećnici Zoran Čumbelić (na izlaganje predsjednice Vijeća i vijećnika Darka Tarla) i Julio 
Marelić (na izlaganje vijećnika Ante Tvrdeića). 
Ispravak netočnog navoda imao je vijećnik Zoran Čumbelić (na izlaganje predsjednice Vijeća). 
Predsjednica Vijeća je iznijela da će s pozicije predsjednice GV pokušati dogovoriti s gradonačelnikom 
jednu tematsku sjednicu Gradskog vijeća vezano za ovu točku. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je zaključila da je Gradsko vijeće primilo na znanje 
Izvješće Gradonačelnika o izvršenju Plana gospodarenja otpadom za Grad Korčulu za 2013. godinu. 
Prije prelaska na iduću točku dnevnog reda, održana je stanka od 20.15 do 20.25 sati. 
 

4. TOČKA −−−− Konačni prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za        
                      2013. godinu 

Ivona Kapor, kao predsjednica Odbora za proračun i financije, ispred Odbora iznijela je stav Odbora kojim je 
jednoglasno prihvaćen prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2013. godinu 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila konačni prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju 
Proračuna Grada Korčule za 2013. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 
Konačni prijedlog Godišnjeg izvještaja o izvršenju Proračuna Grada Korčule za 2013. godinu, u tekstu 
kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je jednoglasno (12 „za“). 
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5. TOČKA −−−− Konačni prijedlog Statutarne odluke o osnivanju Mjesnog odbora Sv. Antun-      
                      Žrnovo 

Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila konačni prijedlog Statutarne odluke o osnivanju 
Mjesnog odbora Sv. Antun-Žrnovo, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje. 
Konačni prijedlog Statutarne odluke o osnivanju Mjesnog odbora Sv. Antun-Žrnovo, u tekstu kako je 
predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (12 „za“, 1 suzdržan). 
 

6. TOČKA −−−− Konačni prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne               
                       infrastrukture na području Grada Kor čule za 2014. godinu 

U raspravi je sudjelovao vijećnik Mario Sardelić. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila konačni prijedlog Programa gradnje objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2014. godinu, u tekstu kako je predložen u 
radnom materijalu, na glasovanje. 
Konačni prijedlog Programa gradnje objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 
Korčule za 2014. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (11 
„za“, 1 „protiv“). 
 

7. TOČKA −−−− Konačni prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne   
                       infrastrukture na podru čju Grada Kor čule za 2014. godinu 

Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila konačni prijedlog Programa održavanja objekata i 
uređaja komunalne infrastrukture na području Grada Korčule za 2014. godinu, u tekstu kako je predložen u 
radnom materijalu, na glasovanje. 
Konačni prijedlog Programa održavanja objekata i uređaja komunalne infrastrukture na području Grada 
Korčule za 2014. godinu, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, usvojen je većinom glasova (12 
„za“, 1 suzdržan). 
  

8. TOČKA −−−− Prijedlog za dodjelu nagrade Grada Korčule za životno djelo gosp. Niku Periću 
Uvodno obrazloženje prijedloga, ispred Odbora za javna priznanja, kao predlagača, iznijela je Marija 
Šegedin, predsjednica Odbora. 
U raspravi je sudjelovao vijećnik Zoran Čumbelić, ispred kluba SDP/HNS. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila prijedlog Zaključka o dodjeli nagrade Grada 
Korčule za životno djelo gosp. Niku Periću, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na glasovanje.  
Prijedlog Zaključka o dodjeli nagrade Grada Korčule za životno djelo gosp. Niku Periću usvojen je 
jednoglasno (13 „za“). 
 

9. TOČKA – Prijedlog za dodjelu kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Rukometnom   
                       klubu „Korčula“ 

Uvodno obrazloženje prijedloga, ispred Odbora za javna priznanja, kao predlagača, iznijela je Marija 
Šegedin, predsjednica Odbora. 
Rasprave nije bilo. 
Nakon zaključenja rasprave, predsjednica Vijeća je stavila prijedlog Zaključka o dodjeli kolektivne godišnje 
nagrade Grada Korčule Rukometnom klubu „Korčula“, u tekstu kako je predložen u radnom materijalu, na 
glasovanje.  
Prijedlog Zaključka o dodjeli kolektivne godišnje nagrade Grada Korčule Rukometnom klubu „Korčula“ 
usvojen je jednoglasno (13 „za“). 
 
Završeno u 21.40 sati. 
 
KLASA: 021-05/14-02/03 
URBROJ: 2138/01-14-01-2 
                                                                                                                                       PREDSJEDNICA 
                                                                                                                                   GRADSKOG VIJEĆA          
                                                                                                                                            Ivona Kapor 
                                                                                                                                             


